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رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان  خبر داد 

برقراری وضعیت قرمز در سراسر استان
گروه خبر //  رئیس دانشــگاه علوم پزشکی اســتان هرمزگان گفت: با توجه به وضعیت کنونی 
اســتان هرمزگان که تمام مناطق آن از نظر گسترش ویروس کرونا قرمز است، به طورقطع روند 

افزایشی آمار مبتلایان به کووید ۱۹ تداوم خواهد داشت. 
   دکتر حســین فرشیدی  افزود: توزیع شهرســتانی بیماران کووید ۱۹ نشان می دهد بیش از ۶۵ درصد 
مبتلایان در شهرستان بندرعباس شناسایی شــده اند که به دلیل تراکم جمعیت در این شهرستان، احتمال 

انتقال ویروس و سرایت بیماری بیشتر است.
   وی ادامه داد: در حال حاضر تمام شهرستان ها و نقاط استان هرمزگان از نظر شیوع ویروس کرونا در 

وضعیت قرمز قرار دارند.

فرشــیدی خاطرنشان کرد: با توجه به وضعیت کنونی استان هرمزگان که تمام مناطق آن از نظر گسترش 
ویروس کرونا قرمز است، به طورقطع آمار بیشتر از روزهای  گذشته خواهد بود و روند افزایشی ادامه دارد.
رئیس دانشــگاه علوم پزشکی استان هرمزگان اضافه کرد: آن چیزی که می تواند زنجیره انتقال بیماری را 
قطع کند این اســت که همه افراد توصیه ها و دستورالعمل های بهداشتی را جدی بگیرند و بهداشت فردی 

را رعایت کنند.
  به گزارش ایسنا؛ وی در پایان گفت: با کارهای ساده ای مانند شستشوی مکرر دست ها، استفاده از ماسک 
و همچنین خودداری از سفرها و تردد غیرضروری می توان از سرایت بیماری جلوگیری کرد تا شاهد روند 

کاهشی آمار مبتلایان باشیم.
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رئیس کل دادگستری هرمزگان خبر داد

کشف ۳۰۰ کیلوگرم 
موادمخدر در پارسیان
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روند افزایشی آمار مبتلایان به کرونا در هرمزگان ادامه دارد

گروه خبر // رئیس ســازمان مدیریت آرامســتان 
شهرداری بندرعباس گفت: از شهروندان در خواست 
داریم به دلیل لزوم رعایت مســائل بهداشــتی و 
ســلامتی، از حضور در بهشت زهرا)س( بندرعباس 

خودداری کنند.
   به گزارش خبرنگار دریا ، علیرضا بهمن نژاد در 
ایــن ارتباط اظهار کرد: با توجه به اینکه تجمعات 
انسانی یکی از اصلی ترین بسترهای شیوع ویروس 
خطرناک کرونا بشمار می رود، برای حفظ سلامت 

خود، اطرافیان و ســایر همشــهریان از تجمع در 
آرامســتان بندرعباس در زمــان تدفین اموات و 

زیارت اهل قبور تا اطلاع ثانوی خودداری کنند.
وی با اشاره به اینکه پرسنل آرامستان بندرعباس به 
صورت فشرده در حال خدمتگزاری هستند، افزود: 
تغســیل و تدفین اموات مبتلا به بیماری کرونا در 
آرامستان بندرعباس انجام می شود.رئیس سازمان 
مدیریت آرامستان شهرداری بندرعباس خاطرنشان 
کرد: با توجه به اینکه کارکنان این سازمان از زمان 

شروع بیماری کرونا تا کنون به صورت ۲۴ ساعته 
با وجود حجم بالای کار و شــروع گرما در حال 
خدمتگزاری هستند، از شهروندان تقاضا داریم به 
منظور پیشگیری هرچه بیشتر، تا اطلاع ثانوی از 
حضور و برگزاری مراســم در بهشت زهرا)س( 
خودداری کنند.بهمن نژاد با اشاره به اینکه حضور 
در بهشت زهرا)س( برای برگزاری مراسم تشییع و 
تدفین متوفیان اجتناب ناپذیر است، گفت: به غیر 
از حضور همراه با رعایت کامل نکات بهداشــتی 

بستگان درجه یک، تجمع ســایر افراد در مراسم 
تشییع و تدفین غیر ضروری و خطرنانک است.

وی خاطرنشــان کرد: تمام معابر و سطح بهشت 
زهرا)س( توسط تیم گندزدایی سازمان به صورت 
مداوم ضد عفونی شده و کارکنان این سازمان برای 
رعایت نکات بهداشتی و سلامتی آموزش دیده اند.

رئیس ســازمان مدیریت آرامســتان شهرداری 
بندرعباس با قدردانــی از مردم بندرعباس جهت 
مشــارکت در مقابله با ویروس خطرناک کرونا، 
گفت: با توجه به افزایش آمارهای اعلام شــده از 
سوی دانشــگاه علوم پزشکی استان در خصوص 
ابتلای افــراد به بیماری کرونا، شــهروندان برای 
جلوگیری از گســترش این ویروس از حضور و 

تجمع در آرامستان بندرعباس خودداری کنند.

یک شرکت پیمانکاری معتبر جهت تکمیل پرسنل امتیاز آور خود به یک مهندس
 )عمران ، معماری، مکانیک( با شرایط زیر نیازمند است.

لطفا شرایط را با دقت مطالعه کنید: * حداقل مدرک لیسانس * حقوق و مزایا به صورت توافقی
* ساکن بندرعباس * در 4 سال اخیر 36 ماه بیمه در شرکتهای خصوصی

در صورت دارا بودن شرایط فوق ،جهت هماهنگی و ارسال رزومه با شماره 09176945414 در تماس باشید.

ساعت پاسخ گویی از 8 صبح الی 15 بعد از ظهر

دعوت به همکاری

صفحه 2را بخوانید

اجراي طرح » هر کاسب یك بازرس کرونا « در مراکز تجاری و بازار بندرعباس 

گروه خبر // دکتر فریدون همتی اســتاندار هرمزگان با دکتر 
خیرالله خادمی معاون وزیر راه و شهرسازی و مدیرعامل شرکت 
ساخت و توسعه زیربناهای حمل و نقل کشور، دیدار و گفتگو 

کرد.
    به گزارش خبرنگار دریا ، اســتاندار هرمزگان در خصوص این 

دیــدار، عنوان کرد: در این دیدار تکمیل پروژه بزرگ و مهم کریدور 
ساحلی جنوب کشور در هرمزگان مورد پیگیری قرار گرفت.

 وی ادامــه داد: بیش از ۸۰۰ کیلومتر از این کریدور مهم در اســتان 
هرمزگان قرار دارد که تکمیل آن تا پایان سال جاری در دستور کار 
اســت.همتی تصریح کرد: با موافقت معاون وزیر راه و شهرسازی و 

مدیرعامل شرکت ســاخت و توسعه زیربناهای حمل و نقل کشور، 
برای تکمیل کریدور ساحلی جنوب کشور در هرمزگان ۱۰۰ میلیارد 
تومان اعتبار تخصیص می یابد. استاندار هرمزگان افزود: این اعتبارات 
برای تکمیل قطعات مابین محور بندرلنگه به پارسیان هزینه خواهد 

شد و تا پایان سال باید به پایان برسد.

 در دیدار استاندار هرمزگان با معاون وزیر راه و شهرسازی مطرح شد 

تخصیص 1۰۰ میلیارد اعتبار برای تکمیل کریدور ساحلی جنوب کشور در هرمزگان
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تعطیلی خودجوش صنف طلا و جواهر 
بندرعباس برای مقابله با کرونا 

رئیس سازمان مدیریت آرامستان شهرداری بندرعباس:

شهروندان از حضور در آرامستان خودداری کنند

گروه خبر //مدیرکل توسعه اشتغال وزارت کار با بیان اینکه از ۶ 
میلیون شاغل آسیب دیده از کرونا حدود ۴۶ درصد فاقد بیمه 
هستند، گفت: تلاش می کنیم تا پایان تیرماه پرداخت وام کرونا 

به کارفرمایان را انجام دهیم.
   پس از شــیوع ویروس کرونا و بر هم خــوردن تعادل بازارهای 
مختلف، دولت تصمیم گرفت جهت حفظ اشــتغال کارگران و کمک 
به بنگاه های اقتصادی، تسهیلاتی را در اختیار کارفرمایان ۱۴ رسته 
شــغلی قرار دهد. بر این اســاس، یک میلیــون و ۲۰۰ هزار بنگاه 
اقتصادی آسیب دیده از کرونا که ۳ میلیون شاغل بیمه شده در آنها 
مشغول به کار بود، توسط وزارت کار شناسایی و مطابق ضوابط ستاد 
ملی مبارزه با کرونا مشــمول دریافت تسهیلات شدند.در این راستا 
مقرر شــد پس از ارسال پیامک به کارفرمایان از سوی وزارت کار، 
مشمولان در سامانه کارا به نشانی kara.mcls.gov.ir ثبت نام 
کنند و پس از ثبت نام، اطلاعات از سوی وزارت تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی به بانک عامل جهت پرداخت وام کرونایی ارســال شود.

در این بین، ابهاماتی در مورد محدودیت زمانی ثبت نام کارفرمایان 
و کم بودن میــزان منابع اختصاص یافته وجود داشــت که در این 
ارتباط، علاالدین ازوجی، مدیرکل توسعه اشتغال وزارت کار اظهار 
داشت: هیچ گونه محدودیت زمانی برای ثبت نام کارفرمایان وجود 
ندارد. اما بحث اصلی این است که کل این منابع که ۴۹ هزار میلیارد 
تومان است، مدیریت و ظرف یکی دو ماه آینده پرداخت شود. یعنی 
این طور نباشد که یک واحدی ثبت نام نکند و تا مثلًا شهریور صبر 
 کند و سپس اقدام کند؛ در این صورت مسلماً نمی تواند از تسهیلات 
بهره مند شود.مدیرکل دفتر سیاست گذاری و توسعه اشتغال وزارت 
تعــاون، کار و رفاه اجتماعی افزود: طبق برنامه ریزی های صورت 
گرفته ما بنا داریم که پرداخت ها طی دو ماه خرداد و تیر انجام شود 
زیرا کل کشور اعم از شهرهای بزرگ و کوچک درگیر هستند و ۲۰ 
بانک و دستگاه های مختلف نیز در حال ارائه خدمت هستند.وی در 
پاسخ به این ســوال که اگر ۴۹ هزار میلیارد تومان کفاف بنگاه های 
آسیب دیده را ندهد، تکلیف چیست؟ تصریح کرد: ظرفیت کشور بیش 

از این نیست. ما بنگاه های آسیب دیده را با همین مبلغ هم می توانیم 
حمایت کنیم.ازوجی یادآور شد: واحدهای اقتصادی همچون مدارس 
غیرانتفاعی، سینماها، مهدهای کودک و … که با دستور دولت تعطیل 
شدند، به ازای هر کارگر مشغول به کار ۱۶ میلیون تومان وام دریافت 
می کنند و برای باقی واحدها به ازای هر کارگر شــاغل ۱۲ میلیون 
تومان وام در نظر گرفته شــده است.وی درباره بنگاه هایی که تحت 
تأثیر شیوع کرونا آســیب دیده اند اما فاقد کارگر یا کارمند بیمه ای 
هستند، هم گفت: ۶ میلیون نفر از شیوع ویروس کرونا آسیب دیده اند 
که ۵۴ درصد دارای بیمه و ۴۶ درصد هم فاقد بیمه هستند؛ دو روز 
پیش دستورالعملی را برای حمایت از کارگاه هایی که کارگران شان 
فاقد بیمه هستند، تهیه کردیم؛ ممکن است یک مقدار مبلغ حمایت از 
این بنگاه ها و واحدهای اقتصادی کمتر از بنگاه های دارای کارگر بیمه 
شده باشد اما چارچوب همان است و به این صورت است که بنگاه در 
سامانه ثبت نام می کند و اطلاعات پس از پایش، جهت پرداخت وام 
به بانک ارسال می شود.ازوجی افزود: دستگاه های اجرایی مربوطه، 
کار پایش اطلاعات را انجام می دهند و با استفاده از بانک اطلاعاتی 
خود، فعال بودن کارگاه و حفظ نیروها را تأیید می کنند. به عنوان مثال 
کارگاه های فعال در حوزه گردشگری را از وزارت میراث فرهنگی، 
باشگاه های ورزشــی را از وزارت ورزش و جوانان و … پیگیری 

می کنیم تا احراز هویت کارفرما و شاغلین اثبات شود.

مدیرکل توسعه اشتغال اعلام کرد

پرداخت وام کرونا به مشاغل آسیب دیده طی دو ماه آینده 



 تفاهم نامه ساخت 3 فضای آموزشی خیر ساز 
در هرمزگان  به امضاء رسید 

  گروه خبر // در نخستین سالگرد در گذشت بنیانگذار جامعه خیرین 
مدرسه ساز و در راستای بسط و توسعه فضای آموزشی و نیز اجرای 
عدالت آموزشی، تفاهم نامه ســاخت سه مدرسه خیر ساز در مناطق 
محروم هرمزگان به امضاء رســید.به گزارش خبرنگار دریا ، با حضور 
موســی دادی زاده مدیر کل آموزش وپرورش، سید فخرالدین هاشمی 
مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس استان هرمزگان و خیر نیک 
اندیش حاج محمد زارعی، تفاهم نامه احداث سه فضای آمورشی منعقد 
شــد.  موسی دادی زاده با قدردانی از نگاه خردمندانه خیر بزرگوار در 
راستای کمک به توسعه پایدار کشور، گفت: در راستای گسترش عدالت 
آموزشی و همچنین بسط و توسعه فضاهای آموزشی در نقاط محروم و 
کم برخودار استان هرمزگان، تفاهم نامه سه مدرسه خیر ساز در مناطق 
میناب و بندر خمیر و منطقه ســیل زده جاسک انعقاد شد.وی افزود: 
این ســه مدرسه در قالب ۱۳ کلاس درس و با تخصیص اعتباری بالغ 
بر ۳۳ میلیارد ریال با مشــارکت خیر نیک اندیش حاج محمد زارعی 
احداث می شود.دادی زاده ادامه داد: این سه پروژه شامل دبستان شش 
کلاسه دشت جیحون شهرســتان خمیر، دبستان شش کلاسه حضرت 
ولیعصر)عج(در شهرســتان میناب و مدرســه یک کلاسه در روستای 
محروم و آسیب دیده از سیل میسکینک شهرستان جاسک می باشد که 
به صورت مشارکتی با اداره کل نوسازی مدارس هرمزگان ساخته می 
شود.مدیرکل آموزش و پرورش استان هرمزگان تصریح کرد: با ساخت 
این سه فضای آموزشی که از مدارس فرسوده و تخریبی استان هرمزگان 
 هســتند، بیش از ۳۰۰ دانش آموز از فضای ایمن آموزشــی بهره مند 
می شــوند.دادی زاده اضافه کرد: آموزش و پرورش استان هرمزگان 
و اداره کل نوســازی، توسعه و تجهیز مدارس استان تمام تلاش خود 
را مبنی بر رفع محرومیت از فضاهای آموزشی و نیز بسط و گسترش 
عدالت آموزشــی بین دانش آموزان خصوصا دانش آموزان مناطق کم 
برخوردار استان بکار گرفته اند.این مسئول ادامه داد: کلنگ زنی، ساخت 
و تکمیل پروژه های متعدد و مختلف آموزشــی، تربیتی و پرورشی در 
مناطق مختلف شهری و روستایی اســتان به کمک صنایع، خیرین و 
بودجه های ملی در راســتای تحقق همین دیــدگاه محرومیت زدایی 

آموزشی و گسترش عدالت آموزشی در استان هرمزگان است.

کاهش مراجعه کنندگان اهدای خون در هرمزگان 
  گروه خبر //مدیرکل انتقال خون هرمزگان گفت: شمار مراجعه کنندگان 
خون به مراکز اهدای خون کاهش یافته اســت.به گزارش خبرنگار دریا 
؛ ایمان زارعی افزود: شــیوع کرونا وترس از آلودگی از مهم ترین دلایل 
کاهش به مراکز انتقال خون اســت و اکنــون مراکزبا کاهش ذخایر خون 
روبرو شــدند.تمام دســتگاه های خونگیری در پایگاه های انتقال خون 
استان به طور مســتمر گند زدایی و ضد عفونی می شود و شهروندان در 
این زمینه نگران نباشــند.وی گفت: با ادامه این روند ذخایر خونی استان 
در چند روز آینده با کاهش روبه رو می شــود و اکنون به همه گروه های 
خونی در اســتان نیاز اســتان هرمزگان روزانه به طور متوسط به ۱۵۰ تا 
۲۰۰ واحد خون نیاز دارد.مدیرکل انتقال خون هرمزگان با اشــاره به اینکه 
حدود دو هزار بیمار خاص در استان وجود دارد گفت: عمده مصرف خون 
در اســتان بیماران خاص، عمل های جراحی و مصدومان حوادث جاده ای 
هستند.زارعی گفت:پایگاه های انتقال خون در بندرعباس در دو نوبت صبح 
و عصر از ســاعت ۷.۳۰ تا ۲۱ و پایگاه های انتقال خون بندرلنگه و میناب 
هم از ساعت ۸.۳۰ تا ۱۳.۳۰ دقیقه آماده خدمات رسانی است.در شهرستان 
 قشم هم پایگاه های انتقال خون از ساعت ۱۷ تا ۲۰.۳۰ منتظر اهدا کنندگان 
خون اســت.اهدا کنندگان هم می تواننــد با مراجعه به نشــانی اینترنتی 
nobatdehi.ibto.ir در ساعت های مشخص خون اهدا کنند.مردان هر 

سه ماه یکبار و بانوان هر چهار ماه یکبار می توانند خون را اهدا کنند.

خبر

خبری
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سال نوزدهم شماره 3337

    
سرمقاله

   کمبود امکانات آزمایشگاهی و صف های شلوغ تست کرونا به عنوان 
گلایه هایی بوده که در دو ســه هفته اخیر در استان هرمزگان وبندرعباس 
به اوج رســیده است. اقشــار مختلف عنوان می کنند که  برای انجام تست 
وآزمایش کرونا با مشــکل مواجه شــده اند. برخی از کارمنــدان ادارات 
هم عنوان کردند بدلیل ابتلای یکی از  همکاران مجبور شــدیم برای انجام 
تست جهت اطمینان از وضعیت سلامتی مان به مراکز آزمایشگاهی مراجعه 
کنیم که با انبوهی از جمعیت و شــلوغی مواجه شدیم و دریافت پاسخ نیز 
زمان بر اســت. در حالیکه تعداد بیماران در اســتان هرمزگان روزبه روز در 
حال افزایش اســت، اما مردم برای انجام تست با مشکل مواجهند و از یک 
طرف بدلیل شلوغی مراکز آزمایشگاهی و تست گیری، حتی امکان ابتلای 
افراد مشــکوک وســالم هم وجود دارد و از طرفی دیگر هم بدلیل کمبود 
 امکانات آزمایشــگاهی، از همه متقاضیان یا افراد مشــکوک تست گرفته 
 نمی شود وبایستی با تجویز پزشک باشد که نیاز است امکانات آزمایشگاهی و

  کیت ها افزایش یابد تا این مشکل برطرف شود. همچنین مدت زمان زیادی طول 
 می کشد تا جواب تست آماده شود که در این چند روز هم کسانی که آزمایش 
داده اند، تا زمان آماده شدن جواب مثبت یا منفی آزمایش، خودشان، خانواده 
 و حتی اطرافیان اســترس دارند و ممکن اســت تا زمان آماده شدن پاسخ 
آزمایش ها، اگر که آن فرد مبتلا به کرونا بود و علائمی هم نداشت، دیگران را 
هم مبتلا کند و آمار افزایش یابد. مردم می گویند قبلا اعلام شده بود ۲۴ساعته 
جواب آماده می شــود که الان چندین روز طول می کشد تا پاسخ آزمایش 
داده شود. چرا مسئولان استان و نمایندگان مجلس برای رفع این مشکلات 
و افزایش امکانات آزمایشگاهی و درمانی اقدام نمی کنند. سلامتی مردم در 
خطر قرار دارد و بایستی در این بخش ها، نیازها را برطرف نمود.متاسفانه با 
عادی ســازی شرایط و عدم رعایت پروتکل های بهداشتی، فاصله گذاری 
واستفاده از ماسک، میزان ابتلای شهروندان در استان هرمزگان  روند افزایش 
چندبرابری دارد که کنترل این بیماری از دست مسئولان خارج شد و البته اگر 
مردم رعایت نکنند،بطورحتم نمی توان این بیماری را کنترل نمود. بخشی از 
کادربهداشت و درمان استان نیز متاسفانه به کرونا مبتلا شده اند و از آن طرف 
فشار بسیاری بر کادر بهداشت ودرمان فعال وارد می شود و آنها نیز با توجه به 
کمبود نیروی انسانی وامکانات، نمی توانند خدمات رسانی کاملی را داشته باشند. 
شهروندان بایستی به این موضوع توجه کنند که اگر پروتکل های بهداشتی را 
رعایت نکنند وبه این بیماری مبتلا شوند وسلامتی شان به خطر بیفتد، امکان 
دارد حتی اعضای خانواده وکســانی را که با آنها ارتباط دارند، مبتلا نموده وبا 
شــرایط موجود؛ شاید خودشان هم جان شان را از دست دهند وسایر افراد را 
نیز راهی قبرستان کنند. پس بایستی هشدارها را جدی بگیرند و گزینه بیماری 
و مرگ را برای خود ودیگران انتخاب نکنند و از رفت وآمد های غیرضروری 
و تفریحی و گشت و گذار خودداری کنند. آنهایی که موضوعاتی بهداشتی را 
رعایت نمی کنند وحتی از ماســک هم استفاده نمی کنند، باعث اجحاف و به 
خطر انداختن سلامتی کادر بهداشت ودرمان می شوند و می توانند به قاتل این 
 قشــر و حتی سایر شهروندانی تبدیل شوند که در بیماری و مرگ شان سهیم 
 بوده اند. درواقع برخی از افراد گزینه مرگ کرونایی را برای خودشان با عدم رعایت 
پروتکل های بهداشــتی انتخاب می کنند که بایستی در رفتارشان تجدیدنظر 
 کنند و از آن طرف دستگاه های متولی هم با کسانی که پروتکل ها را رعایت 
نمی کنند و جان خودشان ودیگران را به خطر می اندازند، بشدت برخورد نمایند.
    علی زارعی

گزینه مرگ کرونایی را انتخاب نکنیم

پشت پرده سیاست 

  
اعتبارنامه تاجگردون سوژه داغ توئیتری ها 

اعتبارنامه غلامرضا تاجگردون ، پس از کلی حواشی و بحث های مختلف مورد تایید 
شعبه ۱۲ مجلس شورای اسلامی قرار گرفت. بحث اعتبارنامه تاجگردون به قدری 
در رسانه ها مورد توجه قرار گرفت که به یکی از اولویت های مجلس یازدهم تبدیل 
شد. دیروز بعد از تایید این اعتبارنامه کاربران توئیتری به ابعاد مختلف این موضوع 

پرداختند؛ برخی از این واکنش ها را بخوانید:
* حالا که اعتبارنامه تاجگردون تایید شد، کاش شفافیت آرا بود تا بدانیم آن ۹ نفر 

موافق و ۷ نفر مخالف چه کسانی هستند؟
* با تایید اعتبار نامه  تاجگردون نه نیاز اســت فاتحه  مجلس را خواند و نه باید از 
مجلس انقلابی ناامید شــد . این جا نقش شورای محترم نگهبان خیلی تعیین کننده 
است ،شورای نگهبان، هم نگهبان قبل از انتخابات است و هم نگهبان بعد از انتخابات. 
* چهار سال اول مجلس، داره به رأی گیری درباره اعتبار نامه تاجگردون می گذره.
* حالا که اعتبارنامه تاجگردون تایید شد، نماینده های مخالف تاجگردون اسناد و 
مدارک فساد تاجگردون رو برای مردم شفاف منتشر کنند تا مشخص بشه که چرا 
مخالفش بودند و چرا اعتبارنامه تایید شد. جرئت داشته باشید و اسناد رو منتشر کنید. 

اعتبار مجلس که بازیچه  عدم شفافیت شما نیست!
* امروز از وقتی بوی رد اعتبارنامه تاجگردون اومد  از گچســاران خبر رسید به 
تدریج تعدادی خودروی پلیس ضد شــورش در حال استقرار در شهر بودند . خدا 

به خیر کند.
* جالبه زاکانی اولین نفری بود که این مســئله عدم تایید اعتبارنامه تاجگردون رو 

مطرح کرد ولی هیچ اثری الان ازش نیست..
* مسئولین محترمی که تازه وارد توئیتر شدند، کشور ۸۰ میلیون جمعیت دارد که یک 
صدم آن ها هم در این فضا نیستند. قرار بود اولویت اقتصاد ، اشتغال و رونق تولید 

برای مردم باشد نه موضوعات فرعی فجازی.
* پیشــنهاد بنده اینه که مســائل این چنینی رو نباید خارج از خود مجلس 
 به بحث گذاشــت. شفافیت خوبه به شــرطی که مصلحت کشور لحاظ بشه و 
ســلامت افکار عمومی خدشه دار نشــه. بهتره دغدغه های مردم ازمسائل و 
اولویت های اساســی کشور به انحراف کشیده نشه که خطرات مضاعفی رو به 

دنبال خواهدداشت.
برایان هوک: تحریم های ایران نتایج عالی در برداشته است 

نماینده ویژه آمریکا در امور ایران بار دیگر در اظهاراتی واهی مدعی حمایت ایران 
از ترویسم شد. برایان هوک نماینده ویژه آمریکا در امور ایران در کنفرانسی آنلاین 
مدعی شــد: تحریم های علیه ایران نتایج عالی را دربرداشــته است و به لطف این 
تحریم ها جلوی درآمدزایی میلیون  دلاری این نظام را گرفتیم.وی همچنین با تکرار 
ادعای حمایت ایران از تروریسم مدعی شد: روسیه و چین قصد فروش تسلیحات 
به ایران دارند و این مسئله غیرقابل قبول است. ایران کشوری منزوی و بدون حمایت 
بین المللی است. اگر کشوری به جمهوری اسلامی سلاح نفروشد، در خاورمیانه ثبات 
ایجاد خواهد شد.این مقام ارشد آمریکایی همچنین گفت که ترامپ قاطعانه با ایران 
برخورد خواهد کرد. وی در این خصوص ادعا کرد: جمهوری اسلامی ایران تحت 

فشار است و درهای دیپلماسی باز.

تایید اعتبارنامه جنجالی تاجگردون درشعبه12 
پس از رای گیری برای اعتبارنامه نماینده گچســاران در شعبه مربوط اکنون سوال 
این اســت، آیا برای اعتبارنامه او در صحن علنی نیز رای گیری خواهد شد؟  شعبه 
۱۲ بررســی اعتبارنامه های منتخبان مجلس پس از رای گیری اعتبارنامه غلامرضا 
تاجگــردون را  بــا ۹ رای موافق در مقابل ۷ رای مخالــف تایید کرد. با این حال،  
واکنش ها به اعتبارنامه منتخب گچساران ادامه یافت. پس از آن از یک سو، مالک 
شریعتی نماینده تهران در صفحه شخصی خود در توئیتر با استنادبه  مواد ۲۹ تا ۳۵ 
آیین نامه داخلی، از بررسی اعتبارنامه تاجگردون در جلسه علنی مجلس خبر داد و 
حجت الاسلام سید ناصر موسوی لارگانی رئیس شعبه ۱۲ نیز گفت که »با توجه به 
بررسی اعتبارنامه مزبور در  شعبه ۱۲ رسیدگی، تصمیم گیری درباره این اعتبارنامه 
به صحن مجلس منوط شــده است.«اما از سوی دیگر حجت الاسلام سلیمی  عضو 
هیئت رئیســه مجلس به فارس گفت که  اعتبارنامه  های منتخبان در جلسه علنی 
مجلس فقط قرائت خواهد شــد: »در جلسه هیئت رئیسه مجلس، جمع بندی نهایی 
این شد که به دنبال تأیید اعتبارنامه های منتخبان فریدن،  صومعه سرا و گچساران در 
شعبه مربوطه، اعتبارنامه های این منتخبان در جلسه علنی مجلس تنها قرائت می شود 
و رأی گیری درباره آن ها انجام نشود.« عضو هیئت رئیسه مجلس خاطرنشان کرد: 
بر این اساس دو برداشت از مواد ۲۹ و  ۳۲ آیین نامه در این باره انجام می شود؛ یکی 
این که اعتبارنامه هایی که مورد اعتراض واقع می شــوند باید در صحن به رأی گیری 
گذاشته شوند و برداشت دوم این که این اعتبارنامه ها تنها باید قرائت شود.وی افزود: 
در جلسه مفصلی که در هیئت رئیسه مجلس برای این موضوع برگزار شد نظر اکثریت 
اعضا بر این بود که رأی گیری در این باره نیاز نیست و اعتبارنامه تنها باید قرائت شود.
به گفته رئیس شعبه   ۱۲   براساس  آیین نامه در استعلامی که از شورای نگهبان انجام 
شده مبنی بر این که آیا مواردی که معترضان اعتراض دارند در زمان تایید صلاحیت 
تاجگردون بررســی شده یا خیر، شــورای نگهبان در جواب مکتوب آورد که همه 
موارد بررسی شده است. موسوی لارگانی که با فارس گفت و گو می کرد،  ادامه داد: 
معترضان مجدد نامه ای را در ۱۵ بند نوشتند که به شورای نگهبان ارسال شد و شورای 
نگهبان در جواب آورد که در زمان تایید صلاحیت ۱۳ بند آن بررســی شده و یک 
مورد آن که مربوط به مدرک تحصیلی بوده است اصلا در زمان ثبت نام او با مدرک 
دکترا ثبت نام نکرده است و به عنوان فوق لیسانس، ثبت نام کرده و یک مورد را هم 
گفتند که مستندات آن، درست نیست. موسوی لارگانی گفت: براساس این جواب از 
۱۶ نفر از اعضای شعبه که در جلسه حضور داشتند  ۹ نفر اعتبارنامه را تایید و ۷ نفر 

رد کردند و در نتیجه اعتبار نامه تایید شد.
تایید اعتبارنامه های منتخبان  صومعه سرا و چادگان

همزمان با بررسی اعتبار نامه منتخب گچساران اعتبارنامه های منتخبان  صومعه سرا 
و چادگان در شعبه ۱۰ مجلس بررسی شد. سخنگوی شعبه دهم دراین باره به تسنیم 
گفت: اعتبارنامه های  دلخوش و محمدصالحی، در شعبه تایید و برای قرائت در جلسه 
علنی مجلس به هیئت رئیسه ارائه شد.اما این که نمایندگان بر اعتبارنامه های منتخبان  
گچساران ،صومعه سرا و چادگان مهر تایید می زنند و پرونده بررسی اعتبار نامه های 
مجلس یازدهم به پایان می رسد ، به جلسه آینده صحن علنی مجلس بستگی دارد که 

باید تا یک شنبه آینده  منتظر ماند.

  
انعکاس

اقتصاد نیوز نوشت : درپی انتشار ویدئویی توهین آمیز به همسر پیامبر در لبنان، صالح 
العاروری، معاون رئیس دفتر سیاسی جنبش حماس در یک سخنرانی گفت: می دانیم 
که چه کسی به دنبال ایجاد فتنه های فرقه ای در لبنان است زیرا تمام فتنه ها و جنگ های 
داخلی به سود اسرائیل است که از طریق هم پیمانان خود آن ها را شعله ور می کند. 
ســیده عائشه به کسی نیاز ندارد که از او دفاع کند  و آیت ا... خامنه ای فتوایی دینی 
صادر و توهین به همســران و صحابه پیامبر را حرام اعلام کرده است به همین دلیل 

در تمام ایران حتی یک روحانی نمی توانید پیدا کنید که به صحابه پیامبر توهین کند.
اعتماد آنلاین نوشت : فیلمی از قاضی غلامرضا منصوری متهم ردیف دوم پرونده 
اکبر طبری منتشر شده که مشخص شــد از ایران به آلمان رفته است. منصوری در 
 این فیلم بدون لباس روحانیت درباره اتهاماتش سخن گفته و تاکید کرده هیچ گاه به 
وطن اش پشــت نخواهد کرد و در اولین فرصت خود را به سفارت ایران در آلمان 
معرفی می کند. احتمالا کسی که کمترین درکی از پرونده های مشابه داشته باشد، می داند 
که بهانه منصوری برای پایان کرونا و بازگشت اش به ایران، بهانه ای  باورنکردنی است 

و او به ایران بازنخواهد گشت، مگر آن که اجباری در کار باشد.
بولتن نیوز نوشــت : پس از مرگ یک خواننده و بازیگر زن پیش از انقلاب که بعد 
جذب گروهک تروریستی منافقین شده بود، تعداد قابل توجهی از سلبریتی ها در تجلیل 
از او پست هایی منتشر کردند.نکته جالب این است که بسیاری از سلبریتی هایی که 
چنین کاری را انجام دادند، از قماشــی هستند که نان شان را از بازی در سریال های 
صدا و سیمای جمهوری اسلامی در می آورند. در چنین شرایطی است که باید از رئیس 
سازمان صدا و سیما پرسید جناب رئیس بالاخره شاهد یک موضع گیری درست و 

حسابی از سوی شما در مقابل سلبریتی جماعت خواهیم بود یا خیر؟!
انصاف نیوز نوشت : علی غفاریان مدیر سایت خبری صراط نیوز درباره  آمدن مهرداد 
بذرپاش در انتخابات ۱۴۰۰ به انصاف نیوز می گوید: با توجه به شــناختی که من از 
ایشان دارم، آقای بذرپاش قطعا قصد شرکت کردن در انتخابات را دارند. اما بر اساس 
فرمایشات مقام معظم رهبری در دیدار با دانشجویان در ماه رمضان، که برای تشکیل 
دولت جوان منظور از جوان ۳۱ تا ۳۲ ساله نیست، مستقیم فکر می کنم کاندیداتوری 
دو آدم یکی آقای آذری جهرمی و آقای بذرپاش را زیر ســوال برد و مشخصا آقای 
 بذرپاش که عزم اش را جزم کرده بود تا به عنوان یک نیروی جوان در انتخابات ۱۴۰۰ 
شــرکت کند، با توجه به فرمایشــات رهبری، امیدوارم که سرلوحه کار قرار بدهند و 

شرکت نکنند.
ژست ریاست جمهوری محسن هاشمی

محمد مهاجری فعال سیاسی در پاسخ به این سوال که آیا اصلاح طلبان می  توانند روی 
گزینه هایی مانند اسحاق جهانگیری و محسن هاشمی رفسنجانی حساب کنند یا خیر؟ 
گفت که »آقای جهانگیری به احتمال زیاد به انتخابات ریاست جمهوری وارد نمی شود 
و برای آقای هاشــمی هم زود است که ژست ریاســت جمهوری به خود بگیرد.« 
مهاجری همچنین درباره حضور سعید جلیلی در انتخابات سال آینده ونامزدی اش در 
۱۴۰۰ معتقد است که اگرچه  جلیلی» شخصی مؤمن، انقلابی و مأخوذ به حیاست.« 

اما »توان رئیس جمهور شدن را ندارد.«

تازه های مطبوعات
هفت صبح - فرشته حسینی بازیگر افغانی که در ایران بازیگری را آغاز کرده، در گفت 

وگویی به حمایت از ایرانی ها پرداخته است.
جوان- معلوم نیست که ترامپ جمله »همه چیز تحت کنترل است« را تحت تأثیر چه 
رویدادی ابراز کرده، ولی دیروز نتایج نظرسنجی مشترک ان بی سی نیوز و وال استریت ژورنال 
نشان داد این سؤال که آیا شرایط در آمریکا تحت کنترل است یا نه، یک نگرانی فراگیر 
است. در این نظرســنجی که بین ۲۸ می و ۲ ژوئن )یک هفته قبل( انجام شده، به طور 
میانگین از هر ۱۰ آمریکایی هشت نفر گفته اند معتقدند اوضاع در آمریکا از کنترل خارج 
است و بیشتر آن ها درباره شیوع کرونا و بازگشت وضعیت اقتصادشان به وضع عادی سال 

قبل )۲۰۱۹( بدبین هستند.
شرق- این روزنامه با مروری بر پرونده های فساد اقتصادی، داستان دنباله دار خاوری ها را 
بررسی کرد. خاوری رفت ولی داستان او ادامه دار شد. کمی جلوتر بیاییم و به پرونده های 
فســاد اقتصادی برسیم که در دو، سه سال اخیر در جریان بررسی قرار گرفتند. ماجرای 
جهش یک باره نرخ ارز و تخصیص ارز دولتی در سال ۹۶ سربرآوردند.دکل نفتی که گم 

شد. طرح اجرای خودروهای پیش فروش هم به همین رویه بود. 
موسوی: سفیر آلمان به ایران بازگشته است

سخنگوی وزارت خارجه در پاسخ به سوالی درباره خروج سفیر آلمان از ایران گفت: وی 
با مقامات وزارت خارجه دیدار داشته و مراحل اداری برای انتخاب جایگزینش در حال 
انجام است. سیدعباس موسوی در پاسخ به سوالی درباره خروج سفیر آلمان از کشور گفت: 
تا جایی که من خبر دارم سفیر آلمان به دلیل مشکل شخصی که داشتند از ایران رفتند و 
برگشــتند؛ اگر اشتباه نکنم دیروز یا پریروز با یکی از مقامات وزارت امور خارجه دیدار 
داشتند.وی که با خبرگزاری صدا و سیما مصاحبه می کرد ادامه داد: سفیر آلمان در وزارت 
خارجه این کشور به پست جدیدی منصوب شده است و جایگزین ایشان هم معرفی شده و 
کارهای اداری در حال انجام است تا جایگزین جدید بعنوان سفیر وارد ایران شود.موسوی 
همچنین در پاسخ به سوالی درباره شدت گرفتن اعتراضات ضد بی عدالتی در آمریکا با 
اشــاره به اینکه سیاست جمهوری اسلامی ایران عدم مداخله در امور داخلی کشورهای 
دیگر است تصریح کرد: اما اوج بی عدالتی ظلم و تبعیض علیه مردم یک کشور در اتفاقات 
اخیر آمریکا نمایان است بنابراین نمی توانیم بعنوان یک نظام مستقل که عدالت خواه است 
صدای معترضان را نشنویم و شاهد تضییع حقوق مردمی باشیم که سالیان سال است در 
این کشور تحت ستم قرار دارند.وی خاطرنشان کرد: از زمان برده داری در آمریکا تا الان 
یعنی قرن بیست و یکم ما شاهد ظلم و تبعیض به بخشی از جامعه آمریکا هستیم به نوعی 
که الان به صورت فوران اجتماعی بروز کرده است؛ و دارند فریاد مظلومیت خودشان را که 
برای قرن ها خفه شده بود بروز می دهند بنابراین جا دارد ما بعنوان جمهوری اسلامی ایران 
و همه کشورهای دنیا این فریاد تظلم خواهی مردم آمریکا را بشنوند و الان هم می شنوند.

باز هم تقصیر منشی جهانگیری بود؟
در حالی  اسحاق جهانگیری معاون اول رئیس جمهور طی روزهای اخیر مصوبه ای از 
هیئت وزیران را در خصوص اختیارات وزیر ورزش برای نظارت بر فعالیت های برخی 
فدراسیون های ورزشی به دستگاه های مربوط ابلاغ کرده که سوابق این مصوبه نشان می 
دهد در مهر سال ۹۸ به تصویب کابینه رسیده و زمان تصویب تا ابلاغ رسمی آن، حدود 

هشت ماه به طول انجامیده است.

گروه خبر // فرماندار شهرســتان بندرعباس 
فرمانداري  و  اصناف  اتاق  همکاري مشترك  از 
بندرعباس در زمینه اجرای پروتکل بهداشتی 
خبرداد و گفت: طرح هر کاســب یك بازرس 
کرونا در راستاي خودنظارتي در مقابله با شیوع 
ویروس کرونا در بازار و مراکز تجاری بندرعباس 

کلید خورد.
   بــه گزارش خبرنگار دریــا ، عزیزالله کناري در 
حاشیه بازدید مشترک فرمانداري و اتاق اصناف از 
بازار بندرعباس با تقدیر از اقدامات مجموعه اتاق 
اصناف مرکز استان در اجراي پروتکل هاي بهداشتي 

اظهار داشت: همه کسبه بایستي برای کنترل بیماری 
کرونا به عنوان یک بــازرس مجری و ناظر طرح 
مذکور باشند.وی در ادامه با اشاره به روند صعودی 
آمار مبتلایان ویروس کرونا در اســتان هرمزگان 
به ویژه بندرعباس افزود: کســبه و بازاریان نقش 
اساسی در شکســت ویروس کرونا دارند.فرماندار 
بندرعباس یادآور شد: مقابله مؤثر با ویروس کرونا 
و پیشگیری از آسیب های آن نیازمند تقسیم مناسب 
فعالیت ها برای نظارت بیشــتر است.وی بیان کرد: 
به نظر می رســد برخی از شهروندان تصور می کنند 
وضعیت زندگی عادی شــده و بی محابا در شــهر 

و بازار تردد می کنند و به مســائل بهداشتی هم بی 
تفاوت هســتند.کناری اظهار داشت: می توانیم بهتر 
از شــرایط فعلی رفتار کنیم و با هشدارهای مستمر 
و یادآوری پیامدهای بیماری از شهروندان و کسبه 
بخواهیم سلامت خود و دیگران را جدی بگیرند و 

به آن اهمیت دهند.
   فرماندار بندرعباس تاکیدکرد: خودنظارتي کسبه 
در بازار بهترین راهکار کنترل شیوع ویروس کرونا 
بوده و اجراي طرح هر کاســب یک ناظر مي تواند 
به کاهش آمار مبتلایان بــه بیماري کرونا در بازار 

کمک کند.

فرماندار بندرعباس خبر داد

اجراي طرح » هر کاسب یك بازرس کرونا « در مراکز تجاری و بازار بندرعباس 

گروه خبر // دکتر فریدون همتی اســتاندار هرمزگان در دیدار با مهندس 
محمد اســلامی وزیر راه و شهرسازی، تسریع در اجرای پروژه های توسعه 

سواحل مکران را مورد پیگیری قرار داد.
    به گزارش خبرنگار دریا ، استاندار هرمزگان در خصوص این دیدار، بیان داشت: 
در دیدار با وزیر راه و شهرســازی بر تســریع در روند اجرای طرح های توسعه 
ســواحل مکران با انتقال وظایف به وزارت راه و شهرسازی و تفویض اختیارات 

استانداران این منطقه تاکید شد. وی ادامه داد: احداث شهر جدید ساحلی در منطقه 
مکران در هرمزگان نیز مورد پیگیری قرار گرفت. استاندار هرمزگان افزود: با توجه 
به ظرفیت های مناسب سواحل مکران در هرمزگان، تسهیل و رفع موانع در راستای 
تســریع در اجرای پروژه های توســعه این منطقه نیز بررسی و پیگیری شد.همتی 
تصریح کرد: طرح های بزرگی در ســواحل مکران در شــرق هرمزگان در حال 

اجراست که آینده درخشانی را برای این منطقه رقم می زند.

در دیدار استاندار هرمزگان با وزیر راه و شهرسازی مطرح شد 

      احداث شهر جدید ساحلی در منطقه مکران در هرمزگان 

  

گروه خبر // معــاون هماهنگی امور اقتصادی اســتانداری 
هرمزگان گفت: زنجیره تولید آبزیان در هرمزگان برای رونق 

این صنعت تکمیل شود.
    به گزارش خبرنگار دریا، دکتر ایرج حیدری در نشست با فعالان 
بخش آبزی پروری استان هرمزگان با اشاره به اهمیت آبزی پروری، 
عنوان کرد: تقویت و پشتیبانی از بخش آبزی پروری استان راهبرد مهم 
استانداری هرمزگان در سال جهش تولید است و در مسیر حمایت از 
فعالان واقعی این بخش از هیچ تلاشی دریغ نخواهد شد. وی افزود: 
دغدغه مهم و اساسی کلیه دستگاه های اجرایی و نظارتی در هرمزگان 
رونق بخش های مختلف تولیدی به ویژه صنعت آبزی پروری است 
و در ایــن راه آماده همکاری همه جانبــه با فعالان این بخش برای 
رفع مشــکلات احتمالی هستند. حیدری با اشــاره به اهمیت تولید 
 میگو خاطرنشان کرد: ارز آوری، اشتغال آفرینی و افزایش تولید از 
مزیت های مهم صنعت آبزی پروری در هرمزگان اســت که سبب 
اهمیت بیش از پیش این صنعت در اقتصاد ملی شــده است.معاون 
هماهنگی امور اقتصادی استانداری هرمزگان اظهار داشت: از فعالان 
بخش آبزی پروری در هرمزگان با رفع موانع و مشکلات پیش روی 
آنها حمایت خواهد شــد. حیدری با تاکید بر رفع موانع و مشکلات 

پیش روی فعالان حوزه پرورش میگو، تصریح کرد: ســازمان های 
تابعه وزارت جهاد کشاورزی در هرمزگان به ویژه اداره کل شیلات 
رســالت خطیری برای رفع مسائل و مشکلات صنعت آبزی پروری 
در هرمزگان با انجام برنامه ریــزی های عملیاتی دارند. وی گفت: 
تدوین برنامه مدون و عملیاتی راهگشای حل بسیاری از مشکلات 
در صنعت آبزی پروری هرمزگان خواهد بود.معاون هماهنگی امور 
اقتصادی استانداری هرمزگان خاطرنشان کرد: توسعه واحد های تولید 
و تکثیر میگو از نیازهای اساســی این صنعت جهت خودکفایی در 
تامین لارو میگو در هرمزگان است که رفع موانع پیش روی سرمایه 
گذاران فعال در این بخش دست یابی به این مهم را سرعت می بخشد.

حیدری با اشاره به اهمیت تکمیل زنجیره تولید میگو، تصریح کرد: 
تکمیل زنجیره تولید آبزیان در هرمزگان موضوع مهمی است که باید 
در دســتور کار فعالان این بخش و دستگاه های اجرایی ذیربط قرار 
گیرد.وی افزود: بخش خصوصی نقش پر رنگی در توســعه صنعت 
آبزی پروری هرمزگان دارد که نیازمند ســازماندهی اســت.معاون 
هماهنگی امور اقتصادی اســتانداری هرمزگان گفت: رعایت اصول 
بهداشتی در تولید و صادرات آبزیان به ویژه میگو از اهمیت بسزایی 

دارد و اهتمام به این مهم زمینه ساز رونق این بخش خواهد شد.

معاون استاندار هرمزگان  تاکید کرد 

لزوم رفع موانع فعالان صنعت آبزی پروری در هرمزگان
  گروه خبر // معاون آموزش متوســطه آموزش و پرورش 
هرمزگان گفــت: اولین دبیرســتان تخصصی فرهنگ 
هرمزگان در مقطع متوســطه دوم نظری با هدف کیفیت 

بخشی به رشته های علوم انسانی راه اندازی شد.
    بــه گزارش خبرنــگار دریا ، محمد قویدل لاری با اســتناد به 
برنامه های ســند تحول بنیادین در خصوص راه اندازی مدارس 
فرهنگ گفت: برای سال تحصیلی ۱۴۰۰-۱۳۹۹ اولین دبیرستان 
خاص فرهنگ در مقطع متوسطه دوره دوم نظری در استان ایجاد 
شده است.وی افزود: راه اندازی این مدرسه در راستای تحقق برنامه 
شماره ۱۰،  کد فعالیت ۱-۸ برنامه معاونت آموزش متوسطه مربوط 
به برنامه های ســند تحول بنیادین با محوریت مدیریت و راهبری 
توسعه مدارس فرهنگ می باشد.قویدل تصریح کرد: دبیرستان های 
فرهنگ با هدف کیفیت بخشی به رشته های علوم انسانی بصورت 
خاص ویژه رشته ادبیات و علوم انسانی می باشند . معاون متوسطه 
آموزش و پرورش اســتان هرمزگان اضافه کرد: دبیرستان خاص 
فرهنگ استان در جنســیت دخترانه ، بصورت مستقل در ناحیه 
یک بندرعباس ایجاد شــده است و ظرفیت ورودی این دبیرستان 
۳ کلاس رشته ادبیات و علوم انسانی ۸۱ نفر می باشد.قویدل بیان 
داشت: چگونگی و شیوه نامه پذیرش دانش آموز در پایه دهم برای 

سال تحصیلی پیش رو متعاقبا اعلام خواهد شد.

راه اندازی اولین دبیرستان 
تخصصی فرهنگ در هرمزگان 
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گروه گزارش // راننده تاکســی که علت رعایت 
نکــردن فاصله اجتماعی راگــران نکردن کرایه 
را  نفر ســوم  عنوان میکندومــی گوید:»کرایه 
پرداخت کن تا دو نفر سوار کنم«به جرات می توان 
گفت دلیل قرمزشدن زنگ خطر کرونای هرمزگان 

عدم رعایت این موارد باشد.
   نهم خرداد ماه بود که آرزو باهو را به عنوان اولین شهید 
مدافع سلامت استان هرمزگان اعلام کردند، اکثر مسئولین 
شهادت این پرستار را تسلیت و مردم نیز خود را مسئول 
دانسته و در تمام شبکه های اجتماعی برایش سنگ تمام 
گذاشــتند به گونه ای که حتی بنری در سطح شهر نیز 
برایش نصب کرده و نام و یادش را گرامی داشتند.با ورود 
در شــهر بندرعباس و سوار بر تاکسی های مسافربری 
درون شهری متوجه می شــویم که نه خبری از فاصله 
گذاری اجتماعی، و نه در چهره و دست راننده ماسک و 

دستکشی است، این سوال برای همه مبهم است که چرا 
هر یک از ما خود را در چگونگی به شهادت رسیدن این 
پرستار بیمارستان کودکان بندرعباس مسئول نمی دانیم؟

جوان ۳۵ ساله ای که برای انجام کارهای اداری خود از 
تاکسی استفاده می کند در این مورد گفت : متاسفانه هنوز 
رانندگان تاکسی ۴ نفر سوار می کنند و مطالبه ای هم از 
طرف مردم صورت نمی گیرد.وی ادامه داد: راننده ای که 
پروتکل های بهداشتی را رعایت نمی کند و فقط کرایه 
برای او مهم است حس خوب را از انسان می گیرد.جوان 
۲۵ ساله ای دیگری نیز که برای انجام امورات خود چند 

روزی است که از تاکسی استفاده می کند گفت: با وجود 
کرونا هنوز هم صندلی های عقب خودرو را  ســه نفر 
سوار می کنند، تا آنجایی که من دیدم همه اینگونه هستند.

وی افــزود: از اینکه مردم خیلی عادی رفت و آمد می 
کنند و برایشان سلامتی دیگران و صدالبته خودشان مهم 
نیست، نگران کننده است.خانم دیگر نیز که برای رفت و 
آمد از تاکسی استفاده می کند نظرش مشابه نفرات پیشین 
اســت و می گوید: تغییری در روند سوار کردن مسافر 
ندیده و مانند سابق است.وی که نگران سلامت فرزندان 
خود است، خاطرنشــان کرد: همه باید دست به دست 

هم دهیم تا هرچه ســریعتر زندگی به روال عادی خود 
برگردد.یکی از رانندگان تاکسی  در شهر بندرعباس در 
مصاحبه با هرمز، علت رعایت نکردن فاصله اجتماعی 
را گران نکردن کرایه عنوان کرد و افزود: مســافران باید 
کرایه نفر سوم را پرداخت کنند تا دو نفر در صندلی عقب 
سوار کنیم و الا با توجه به گرانی سرسام آور دیگر کالاها 
و اجناس برای ما به صرفه نیســت که بخواهیم با همان 
 نرخ قبلی مسافر کمتر سوار کنیم.به جرات می توان گفت 
دلیل قرمز شــدن زنگ خطر کرونــای هرمزگان دیگر 
مسئولین نیســتند، بلکه هم اکنون همانجایی هستیم که 

مردم باید پاســخگو باشند.سعید حســینی پور رئیس 
ســازمان مدیریت حمل و نقل بار و مسافر شهرداری 
بندرعبــاس در مصاحبه با خبرگــزاری ها اظهار کرد: 
توزیع ماسک و دستکش برای رانندگان از سوی سازمان 
اجرایی شده است و نگاه در این سازمان نگاه خدماتی 
 اســت. به گزارش هرمز؛ رئیس سازمان مدیریت حمل 
و نقل بار و مسافر شــهرداری بندرعباس افزود: طبق 
مصوبه وزارت بهداشــت در خصوص الــزام رعایت 
فاصله گذاری اجتماعی و سلامت محیط کار در ناوگان 
تاکســیرانی شهری کشور، حفظ ســلامت رانندگان و 
مســافران، در تاکسی های درون شهری حداکثر سه نفر 
مسافر و با احتساب راننده چهار سرنشین در نظر گرفته 
شده است و در همین راســتا در صندلی عقب خودرو 
حمل و نقل عمومی بیش از دو مســافر و صندلی جلو 

بیش از یک مسافر مجاز به سوار شدن نیستند.

گروه خبر // دکتر فریدون همتی اســتاندار هرمزگان با 
مهنــدس مهدی عبوری معاون وزیر راه و شهرســازی و 
مدیرعامل شرکت بازآفرینی شهری ایران، دیدار و گفتگو 

کرد.
   به گزارش خبرنگار دریا ، استاندار هرمزگان در خصوص این 
دیدار؛ عنوان کرد: ساخت شهرک مسکونی ۱۰ هزار واحدی در 
۳۵۰ هکتار از اراضی شمال بندرعباس در این دیدار مورد پیگیری 
قرار گرفت. وی ادامه داد: عملیات اجرایی این شهرک مسکونی در 
آینده نزدیک با حضور وزیر راه و شهرسازی، در بندرعباس آغاز 
می شود. همتی همچنین از پیگیری رفع مشکلات بافت فرسوده 
محله گلکنی و اســلام آباد بندرعباس خبر داد و افزود: در این 

راستا هزار و ۱۰۰ واحد مسکونی با هدف نوسازی بافت فرسوده 
این محلات احداث خواهد شد.استاندار هرمزگان خاطرنشان کرد: 
رفع مشــکلات مربوط به سند دار شدن منازل مسکونی محلات 
حاشیه ای و بافت فرسوده نیز مورد بررسی قرار گرفت.وی گفت: 
همچنین اختصاص بودجه مناسب جهت فعالیت های عمرانی در 

محلات دارای بافت فرسوده و کمک به شهرداری های استان برای 
اجرای برنامه های بازآفرینی شهری، پیگیری شد. همتی تصریح 
کرد: معاون وزیر راه و شهرسازی و مدیرعامل شرکت بازآفرینی 
شــهری ایران نیز برای کمک به اجرای موارد مطرح شده، اعلام 

آمادگی و بر پیگیری آنها در وزارت راه و شهرسازی تاکید کرد.

در دیدار استاندار هرمزگان با معاون وزیر راه و شهرسازی مطرح شد؛

ساخت 10 هزار واحد مسکونی در بندرعباس

فاصله هایی که فقر را برای تاکسی داران بیشتر می کند؛

گلایه تاکسی داران از عدم حمایت در روزهای کرونایی

درد دل
جوانی گشته ام بیست و سه ساله

ســرم بیــن کـتاب اســت و مـقاله
گـهـی شعـری نویسم روی کاغذ

وَ بعـدش مـی کنـــم آن را مـچاله
حکایت های خــوبــی یـاد دارم

اگــر گــویـــم شــود صدها رساله
بگـویم با تــو قدری از دلِ ریش

اگــر خــوانـی شـوی مغموم و واله:
بــرادرهای من هر یـک به نوعی

گـــــرفتـارنـــد از دســــت قباله
یکی مهریه اش را کــرده قسطی

وَ هـــر دم مـی کـند نفـرین و ناله
وَ آن یک چون ندارد وضع خوبی

بــه زنـــدان رفــتـه و گشته نخاله
یکی از چالــه ای افـتاده در چاه

یکــی از چـــاه افــــتاده به چـاله
یکی ترسیده آنقدر از زن خویش

کــه مــی گــوید ستاره را: ستاله !
عـروسان نیـــز با این پول رفتند

کـلاس آیــروبـــیـک و رقـص باله
ّــل نــیست ممکن فراغت از تأه

گمــانــم هــست آش کشک خاله .
****

خودسرایی!!
شاعرم، اهل علم و عــرفانم!

تا حــــدود کـمــی مسلمانـم!!
خودمانـیــم بـنـده در هفته

دو ـ سـه رکعت نماز می خوانم!
با تو گویــم اگـر ریــا نشود

حافـــظِ جــزءِ ســی ی قرآنم!!
من سیـاســی نبوده ام هرگز

بـه خـــدا و بــه جــان مامانم!
بنـده هــم مــثلِ اکثرِ شعرا

اهــل سـیـــگار و اهـل قلیانم!!
نیست غیر از دلـستر و چایی

چیــزِ دیـــگـر درون لــیـوانم!!
گـر مــرا دخـتـری صدا بزند

جای » بعله! « بگـویـمش: » جانم «
مشــهدِ نــازنین شده شهرم!

و خــراسان شــده ست استانـم!
حاصل بیت قبلی ام این است:

بـــنده از سرزمین ایـــــــرانم!
فلسفه خواندم و کمی هم فقه!

» ابن سینــا « و » ابن خَـلکانم «!
فیلسوفـــــی بزرگ می باشم!
بیت آخر دلیــل و بـرهـانـــم!:
» تا بدان جا رسیده دانشِ من

کـه بـدانـم همی که « می دانم!!.
 امیر حسین خوش حال

طنز

گــروه خبر // چمل نــژاد از برگزاری اولین 
در  کاربردی  هــای  پژوهش  ملی  کنفرانس 
فرایندهای تعلیم و تربیت در استان هرمزگان 

خبر داد.
    بــه گزارش خبرنگار دریا ؛ مرتضی چمل نژاد  
دبیراجرایی کنفرانس ملی پژوهش های کاربردی 
در فرایندهای تعلیم و تربیت گفت: تعلیم و تربیت 
در عصرهــای مختلف همواره بــا چالش های 
مختلفی روبرو بوده و بعضاً این چالش ها باعث 
ایجاد و بروز مشــکلات ایده ای در فرایندهای 
تعلیم و تربیت شده است. وی افزود: مرتفع نمودن 
و حل معضلات یکی از دغدغه های اصلی متولیان 
امرخطیر تعلیــم و تربیت بوده که تلاش کرده اند 
از مجرای دســتاوردهای علمــی، راهکارهای 
پژوهشی را عملیاتی کنند. دبیراجرایی کنفرانس 
ملی پژوهش های کاربردی در فرایندهای تعلیم 
 و تربیــت بیان کرد: قطع به یقین دســتاودرها و 
پژوهش هــای کاربردی می تواند راهگشــای 
بسیاری از چالش های موجود در تعلیم و تربیت 
باشــد. لذا کنفرانس پژوهش های کاربردی در 

فرایندهای تعلیم  و تربیت ســعی دارد با استفاده 
از رویکرد خرد جمعی و بهره برداری از نظرات و 
متون علمی نخبگان بتواند در زمینه توسعه متوازن 
 و پایدار در تعلیم و تربیت گامی موثری بردارد.وی، 
پژوهش های کاربردی و توســعه پایداردر تعلیم 
و تربیت، طــرح های آموزشــی، چالش ها و 
راهکارهای کیفیت بخشــی به آنها، کارآفرینی 
و بهــره وری در آموزش و پــرورش، فناوری 
 اطلاعــات و ارتباطــات در تعلیــم و تربیت، 
آسیب شناسی نوآوری های نوین در نظام آموزشی 
ایران، تعلیم و تربیت مجازی و چالش های عصر 
 حاضر،آمــوزش های مجــازی نوظهور و تغییر 
 ســبک های یادگیــری، آمــوزش و پرورش 
 کیفیــت گــرا و آمــوزش عالــی کاربــردی 
هنرســتان ها، ارتباط با  صنعت و جهش تولید و 
سایر موضوعات مرتبط با تعلیم و تربیت، علوم 
انسانی و اسلامی را از محورهای کنفرانس برشمرد.
دبیراجرایی کنفرانس ملی پژوهش های کاربردی 
در فرایندهای تعلیم و تربیت آخرین مهلت ارسال 
مقاله به دبیرخانه کنفرانس را ۲۰ شــهریور ماه 

امســال اعلام کرد و گفت:  علاقه مندان می توانند 
مقالات خود را به نشانی: استان هرمزگان - شهرستان 
میناب، مدیریت آموزش و پرورش، معاونت پژوهش 
و برنامه ریزی نیروی انســانی و یا سایت کنفرانس 
 /http://mcpaep.ir/fa به نشانی اینترنتی
و یا وات ســاپ دبیرخانه کنفرانس به شــماره 
۰۹۳۶۷۲۷۳۰۴۶ ارسال کنند. چمل نژاد به مزایای 
شــرکت در کنفرانس اشاره و عنوان کرد: دریافت 
 گواهینامه های معتبر و الواح تقدیر، شــرکت در 
پنل های سخنرانی و استفاده از مباحث مطرح شده 
در ســخنرانی،  آشنایی  با چهره های برتر علمی 
ملی، شــرکت در کارگاههای آموزشــی مجازی 
کنفرانس و ... بخشی از مزیت هاست.وی با بیان 
اینکه اولین کنفرانس ملی پژوهش های کاربردی 
در فرایندهای تعلیم و تربیت ۲۵ شهریور در سالن 
اجتماعات فرمانداری شهرســتان میناب برگزار 
خواهد شــد، تصریح کرد: شرکت در کنفرانس و 
ارســال اثر برای همه پژوهشگران اعم از)اساتید، 
فرهنگیان، دانشــجویان، دانشجومعلمان و سایر 

پژوهشگران( سراسر کشور آزاد است.

 برگزاری اولین کنفرانس ملی پژوهش های کاربردی 
در فرآیندهای تعلیم و تربیت در هرمزگان 

آگهی مزایده نوبت اول  
اجــرای احــکام حقوقــی دادگســتري رودان به موجــب پرونده اجرایی شــماره 
9809987619800823ملک ذیل را از طریق مزایده كتبي به فروش مي رساند: 6 دانگ 
یک قطعه زمین مسکوني محصور به مساحت195/46 متر مربع واقع در بالا شهر معزآباد 
رودان - روبروي نانوایی فانتزی جاودان بر غربي به طرف میدان جمهوري ومختصات 
0519334 - 3035747 متعلق به محکوم علیه یوسف حیدري فرزند محمد رضا كه به 
علت عدم پرداخت مهریه در حق خانم راضیه نگاري فرزند محمد به تعداد 120 عدد 
سکه تمام بهار آزادي وخسارات دادرسي و اجرایی به عنوان بخشی از مطالبات مهریه 

توقیف گردیده اســت وحسب نظریه كارشناسي ارزش ملک 1/368/220/000ریال ارزیابي ریالي شده است كه با 
شرایط زیر و از طریق مزایده كتبی به فروش می رسد متقاضیان می توانند 5 روز قبل از موعد زمان مزایده اموالی كه 
آگهي شده اند در محل ملاحظه وازكم وكیف موضوع اطلاع حاصل نمایند. 1- كلیه هزینه هاي مربوط به معامله از 
هر قبیل و از هر جهت به عهده خریدار است . 2- پیشنهاد دهندگان باید قبلا 10 درصد مبلغ ارزیابی را به صورت 
ســپرده نقدی به حساب شماره 2171295533005 بانک ملي مركزي شهرستان رودان تودیع و قبض سپرده را به 
 این اجرا تحویل نمایند . 3- اجرای احکام در رد یا قبول پیشنهادات مختار است 4- مزایده در ساعت 11 صبح روز 
سه شنبه مورخه1399/04/17 بصورت حضوري بعمل مي یابد و برنده كسي است كه بالاترین قیمت را پیشنهاد 
نماید . 5- در صورتیکه برنده تا یک ماه از جلسه مزایده و با انقضای مهلت از پرداخت بها مورد مزایده خوددداري 
نماید سپرده او به نفع دولت ضبط خواهد شد و طالبین شركت در مزایده برای كسب اطلاع بیشتر مي توانند به اجرای 

احکام حقوقي دادگستري رودان مراجعه نمایند . 
محمودزاده- مدیر دفتر اجراي احکام حقوقی دادگستري رودان

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

آگهی ابلاغ اجرائیه  
بدین وسیله به داریوش ایران منش بحری نام پدر: غلام تاریخ تولد 1349/10/01 شماره 
ملی : 3390413804 شــماره شناسنامه : 3779 به نشانی: بندرعباس پیامبر اعظم سایت 
تاكسیرانی فاز 1 بلوک c 1 طبقه 5 واحد 17 كدپستی 7914733795 ، ابلاغ می شود كه 
خانم طاهره بی ریا جهت وصول یکصد وپنجاه سکه بهار آزادی به استناد مهریه مندرج 
در سند ازدواج شماره 7722، تاریخ سند : 1373/02/11 علیه شما اجرائیه صادر نموده و 
پرونده اجرائی به كلاسه 9801750 در این اداره تشکیل شده و طبق گزارش مورخ 99/3/1 

مامور، محل اقامت شما به شرح اعلامی متعهدله شناخته نشده ، لذا بنا به تقاضای بستانکار طبق ماده 18 آئین نامه اجرا 
مفاد اجرائیه فقط یک مرتبه در یکی از روزنامه های كثیرالانتشار محلی آگهی می شود چنانچه ظرف مدت ده روز 
ازتاریخ این آگهی كه روز ابلاغ محسوب می گردد، نسبت به پرداخت بدهی خود ننمائید، عملیات اجرائی جریان 

خواهد یافت .99/134 م/الف-تاریخ انتشار : 1399/03/22
مریم چمنی-رئیس اداره اجرای اسناد رسمی بندرعباس

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

آگهی حصر وراثت  
 علی حیدری فرزند محمد بشــماره شناسنامه5860017022شــرح دادخواســت به 
كلاسه99/15شعبه گوهران از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین 
توضیح داده كه پدرش مرحوم محمد حیدری فرزند علیداد شماره ملی 5869734002 
بشماره شناســنامه 153 متولد1309/10/01 درتاریخ 1397/05/31 درآخرین اقامتگاه 

خویش برحمت ایزدی پیوسته ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به :
)1(حوری حیدری فرزند حسن بشماره ملی 5869916445)همسر متوفي(-)2(-علی 

حیدری فرزند محمد بشماره ملی 5860017022)3(-عیسی حیدری فرزند محمد بشماره ملی 5869953081)4(-
عبــاس حیدری فرزند محمد بشــماره ملــی 24212291630)5(-معصومه حیدری فرزند محمد بشــماره ملی 
3422034773 )6(-كلثوم حیدری فرزند محمد بشماره ملی 5869972248)7(-فاطمه حیدری فرزند محمد بشماره 

ملی3460018331 )8(-طاهره حیدری فرزند محمد بشماره ملی 5860062281
)9(- زینب حیدری فرزند محمد بشماره ملی 5860090201.

 اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت به مدت یک ماه آگهی می نماید تا هر كسی 
اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی 

صادر خواهد شد.
مجید واحدی نوش آبادی  - قاضی شورای حل اختلاف شهر سردشت بشاگرد
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آگهی حصر وراثت 
آقای حســین حمزه پورفرزند احمد دارای شماره شناســنامه 5869641731 به شرح دادخواست به كلاسه99/29 شعبه سردشت از 
این شــورا درخواســت گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده كه پدرش مرحوم احمد حمزه پور فرزند نظربشماره ملی 
5869706262 بشماره شناســنامه 540 متولد1284/07/01 درتاریخ1396/02/20 درآخرین اقامتگاه خویش برحمت ایزدی پیوسته 
ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر اســت به :)1(-حسین حمزه پور فرزند احمد بشــماره ملی 5869641731 )2( عیسی حمزه 
پور فرزنده احمد بشــماره ملی 561 )3(-مصیب نظری فرزنده احمد بشماره ملی 3422339086)4(-مریم حمزه پورفرزند احمد 
بشماره ملی 5869713587)5(-امنه حمزه پورفرزند احمد بشماره ملی 5869641748)6(-فاطمه حمزه پور فرزند احمد بشماره ملی 

586641764)7(-شمسی حمزه پورفرزند احمد بشماره ملی 5869710121. اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت به مدت یک ماه 
آگهی می نماید تا هر كسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوقی نزد او باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد. .

مجید واحدی نوش آبادی  - قاضی شورای حل اختلاف شهر سردشت بشاگرد

آگهی حصر وراثت
احمدنوازی فرزندحســین دارای شــماره شناســنامه 5860185545 به شرح دادخواست به كلاســه99/28 شعبه سردشت از این 
شــورا درخواســت گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده كه مادرش مرحوم زینب چمل زاده فرزند دلوش بشماره ملی 
5869845432 شماره شناسنامه 101 متولد 1335/05/05 در تاریخ1398/03/15 درآخرین اقامتگاه خویش به رحمت ایزدی پیوسته 

ورته حین الفوت آن مرحوم منحصر است به : 
)1(-احمدنوازی فرزند حسین بشماره ملی 5860185545 )2(-دلوش چهل زاده فرزند حسین بشماره ملی 586984544

)3(-ابرهیم نوازی فرزند حسین بشماره ملی 5860198655
)4(-عبد الله نوازی فرزند حسین بشماره ملی 5860198183  )5(-حیدرنوازی فرزندحسین بشماره ملی 5860198061

)6(-سکینه چمل زاده فرزند حسین بشماره ملی 5869845459 .
اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت به مدت یک ماه آگهی می نماید تا هر كسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوقی نزد او باشد 

از تاریخ نشر آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد.

مجید واحدی نوش آبادی  - قاضی شورای حل اختلاف شهر سردشت بشاگرد

آگهی حصر وراثت
 اقای محمد حسن زاده فرزند اسماعیل دارای شماره شناسنامه 5869821401 به شرح دادخواست به كلاسه99/24 شعبه سردشت از 
این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده كه فرزندش مرحوم سجادحسن زاده بشماره ملی 5860158939 
متولد1384/01/10 در تاریخ 10/ 1388/06 درآخرین اقامتگاه خویش به رحمت ایزدی پیوسته ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر 

است به : )1( محمد حسن زاده فرزند اسماعیل بشماره ملی 5869821401 )پدر متوفی(
)2(- زهرا كروشاهی فرزند عباس بشماره ملی 5869822701 )مادر متوفی( .

اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت به مدت یک ماه آگهی می نماید تا هر كس اعتراضی دارد و یا 
وصیتنامه از متوقی نزد او باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد.

مجید واحدی نوش آبادی  - قاضی شورای حل اختلاف شهر سردشت بشاگرد

حصر وراثت 
خانم ســاره مرادزاده فرزند محمد دارای شــماره شناسنامه 586979340 به شرح دادخواست به كلاسه99/16 شعبه سردشت از این 
شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده كه همسرش مرحوم ابراهیم شنبه زاده بشماره ملی5869817870 و 
بشماره شناسنامه 386متولد 1346/10/01 در تاریخ1398/08/18 درآخرین اقامتگاه خویش به رحمت ایزدی پیوسته ورثه حین الفوت 

آن مرحوم منحصر است به :
 )1( ساره مرادزاده فرزند محمد بشماره ملی 586979340 )همسر متوفی( 

2- اسماعیل شنبه زاده فرزند ابراهیم بشماره ملی 5860022700 
3- حسین شنبه زاده فرزند ابراهیم بشماره ملی 5860121431

)4(-حسن شنبه زاده فرزند ابراهیم بشماره ملی 5860135286.
اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت به مدت یک ماه آگهی می نماید تا هر كسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوقی نزد او باشد 

از تاریخ نشر آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد.
مجید واحدی نوش آبادی  - قاضی شورای حل اختلاف شهر سردشت بشاگرد
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آگهی حصر وراثت   
آقــای مرادكوه پیمــا فرزند قنبــر دارای 
شماره شناســنامه 5869858941 به شرح 
دادخواست به كلاسه99/26 شعبه سردشت 
از این شــورا درخواســت گواهی حصر 
وراثت نمــوده و چنین توضیــح داده كه 

پدرش مرحوم قنبركوہ پیمافرزندحسن بشماره ملی 5869858925 
شماره شناسنامه 264 متولد 1315/10/01 در تاریخ1386/07/17 در 
آخرین اقامتگاه خویش به رحمت ایزدی پیوسته ورثه حین الفوت 

آن مرحوم منحصر است به :
 )1(- مرادكوه پیما فرزند قنبر بشماره ملی 5869858941. 

اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت 
به مدت یک ماه آگهی می نماید تا هر كســی اعتراض دارد و یا 
وصیتنامه از متوقی نزد او باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف یک ماه به 

شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد.

مجید واحدی نوش آبادی  
 قاضی شورای حل اختلاف شهر سردشت بشاگرد

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

سعیده دبیری نژاد ســرویس شهرستان//  مدیر آموزش و 
پرورش سیریك از آغاز عملیات تخریب و نوسازی آخرین 
مدارس تخریبی و ساخت دو واحد آموزشی شش کلاسه در 

این شهرستان خبر داد.
   به گــزارش خبرنگار دریا ، محمد ظاهــری ادیب طی بازدید 
از مراحل تخریب آموزشــگاه شهید شــهرجو روستای سیکویی 
گفت: عملیات ســاخت دو واحدآموزشی که از آخرین واحدهای 
آموزشــی فرسوده و تخریبی شهرستان بودند، با همت و مشارکت 
خیرین محترم شهرســتان ســیریک و اداره کل نوسازی،توسعه و 
تجهیز مدارس استان هرمزگان آغاز و در مدت زمان کمتر از یک 
 ســال به بهره برداری خواهند رسید.وی با بیان این مطلب که این 
واحد های آموزشــی در روســتای کنــدال از توابع بخش بمانی 
 وروستای ســیکویی از بخش مرکزی شهرستان سیریک ساخته 
می شــوند، اضافه کرد: با ســاخت و بهره برداری از این دو واحد 
آموزشــی تا قبل از پایان ســال تحصیلی آینده،۲۴۶ دانش آموز 
در یک فضای ایمن و اســتاندارد به تحصیل مشغول خواهند شد. 
ظاهری ادیب افزود: به دلیل مطلــوب نبودن وضعیت کنونی این 
واحدهای آموزشــی و همچنین عمر بالای ســاختمان مدارس، 
رایزنی هایی در همین راســتا با خیرین منطقه و اداره کل نوسازی 
استان صورت گرفت که در نتیجه از امروز کار تخریب و بازسازی 
این مدارس آغاز شــد.مدیر آموزش و پرورش شهرستان سیریک 

تصریح کرد: قرار اســت این دو واحد آموزشــی شش کلاسه به 
صورت مشارکتی هر کدام در زمینی به مساحت دو هزار و ۵۰۰ متر 
و با زیربنای ۳۸۵ متر مربع و با هزینه بالغ بر ۳۰ میلیارد ریال در 
کمتر از یکسال ساخته شوند.ظاهری ادیب در ادامه گفت: در حال 
حاضر عملیات آماده سازی ۶پروژه با ۳۱کلاس درس در شهرستان 
 سیریک در حال انجام است که انشاالله  درهفته دولت افتتاح و جهت 
بهره برداری در اختیار دانش آموزان شهرستان قرار خواهد گرفت.

این مسئول خاطر نشــان کرد: به حول و قوه الهی با بهره برداری 
ســایر پروژه های در دست اقدام شهرستان که تا دهه فجر امسال  
به بهره برداری خواهند رســید ، در آینده ای نزدیک شاهد اتمام 
کلیه واحدهای آموزشی فرسوده و تخریبی شهرستان خواهیم بود .

مدیر آموزش و پرورش سیریک خبر داد

وداع دانش آموزان با مدارس تخریبی در سیریك
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امید ذاکری از افزایش آتش ســوزی در 
مراتع هرمزگان از ابتدای ســال تاکنون 

نسبت به مدت مشابه پارسال خبر داد. 
    گروه خبــر // امید ذاکری مدیرکل منابع 
طبیعی و آبخیــزداری هرمزگان گفت:وقوع 

آتش سوزی در مراتع و جنگل های هرمزگان 
از ابتدای سال تاکنون نسبت به مدت مشابه 
پارســال حدود ۵۰ درصــد افزایش یافته 
اســت.ذاکری افزود:از ابتدای سال تا کنون 
۵۳ مــورد آتش ســوزی در ۳۰۶ هکتار از 
جنگل ها و مراتع اســتان رخ داده اســت.او 
گفت: بیشتر آتش ســوزی ها ناشی از سهل 
انگاری رهگــذران و گردشــگران بوده که 
آتشــی افروخته و آن را خاموش نکرده اند 

و همچنین خشکی هوا و کمبود رطوبت هم 
در ماه های خرداد و اردیبهشــت سبب وقوع 
آتش سوزی می شود.مدیرکل منابع طبیعی و 
آبخیزداری افزود: با توجه به بارش های خوب 
اخیر، رویش گیاهی خوبی در مراتع اســتان 
داشــتیم که انبوهی مراتع و خشکی گیاهان 
در فصل گرما از علل افزایش آتش ســوزی 
درهرمزگان است.ذاکری گفت:از ابتدای خرداد 
 ماه در رویشــگاه ها ی حســاس و حاشیه 

جاده ها برای جلوگیری از ســرایت آتش و 
پیشگیری از گســترش آن با مشارکت اداره 
کا راهداری آتش بر های احداث شده است.
به گزارش باشــگاه خبرنگاران جوان ؛ او از 
شهروندان خواســت تا حد امکان از روشن 
کردن آتش در مراتع امتناع کنند و درصورت 
روشــن کردن آتش قبل از ترک محل حتما 
با آب یا خاک آتش را خاموش کنند.استان 

هرمزگان حدود ۴ میلیون هکتار مرتع دارد.

گروه خبر // طلافروشان بندرعباس در یك 
اقدام خودجوش و انسان دوستانه برای مقابله 
با شــیوع ویروس کرونا، در راستای ستاد 
از کرونای شهرستان واحدهای  پیشگیری 
صنفی خود را از مورخ ٢٢ خردادماه به مدت 

یك هفته تعطیل کردند.
   به گزارش خبرنگار دریا، خلیل رمضان حلاج 
با بیان اینکه خوشبختانه اتحادیه طلا و جواهر 
بندرعباس در پیشگیری از انتشار کرونا کارنامه 
درخشانی کسب کرده است، اظهارداشت: یکی 
از دلایل کســب موفقیت در این نتیجه خوب، 
همکاری و همیاری اعضــای این اتحادیه بوده 
است.وی در ادامه افزود: اتحادیه طلا و جواهر 
شهرستان بندرعباس در روزهای آغازین شیوع 
ویروس کرونا نیز در حرکتی خودجوش فعالیت 

خود را متوقف ساخت و به عنوان نخستین صنف 
در هرمزگان به بسیج ملی مبارزه با کرونا پیوست.
رئیس اتحادیه صنف طلا و جواهر بندرعباس، 
با درخواست از کلیه اعضای تحت پوشش این 
اتحادیه برای مشارکت مجدد در تعطیلی واحدهای 
صنفی، تصریح کرد:  علی رغم توجه و همکاری 
 اعضای محترم صنف طلا و جواهر و احتیاط ها و 
توصیه های انجام گرفته شــاهد افزایش شیوع 
این بیماری خطرناک در استان هستیمو رمضان 
حلاج ادامه داد: طبق هماهنگی های انجام شده 
در هیات مدیره اتحادیه طلا و جواهر بندرعباس 
برای حفظ سلامت اعضای صنف و خانواده آنها 
مقررگردید، کلیه واحدهای صنفی تحت پوشش 
این اتحادیه از صبح روز پنجشنبه۲۲ تا جمعه۳۰ 

خرداد ماه در همه رسته ها تعطیل باشد.

سرویس شهرستان// بخش  سندرك به دلیل نقاط پست 
جغرافیایی و نقاط صعب العبور فاقد گیرنده تلویزیونی 

است و مردم این منطقه از رسانه ملی محرومند. 
   بخــش  ســندرک به دلیل نقاط پســت جغرافیایی و نقاط 
صعب العبور فاقد گیرنده تلویزیونی است و مردم این منطقه از 
رسانه ملی محرومند.یکی از مشکلات روستاهای سندرک، 
پســتی و بلندی بیش از حد این منطقه اســت که نیاز است 
برای روستاهایی که در سطح پائین تری قرار دارند تمهیداتی 
اندیشیده شود.روستای بزرگ »گرو« با جمعیتی بالغ بر۴۰۰۰ 

نفر با فاصله ۱۵کیلومتری مرکز بخش ســندرک قرار دارد و 
این در حالی است که مرکز بخش سندرک ۱۸۰متر بالاتر از 
سطح دریاست که این سطح نیز در یکی از روستاهای  »گرو« 
مانند »مازاویی« به ۵۰متر از ســطح آب های آزاد می رسد.

منطقه کوهســتانی »کوه تحتان«، »۱۴روســتا« و دهستان 
»درپهن« دچار مشکل دریافت سیگنال های دیجیتال هستند.

اکثر ســاکنین این مناطق به علت نداشتن تصاویر رسانه  ملی 
اقــدام به تهیه تجهیزات ماهــواره ای کرده اند که به  نوبه خود 
تبعات جبران ناپذیری را به نسل نوجوان و جوان منطقه تحمیل 

می کند.مطالبه  مردم این مناطق از وزارت ارتباطات و فناوری 
اطلاعات، ایجاد ایستگا ه های تقویت صداوسیماست.به گزارش 
فارس، شهر سندرک مرکز بخش سندرک شهرستان میناب در 
استان هرمزگان است. سندرک از سال ۱۳۸۸ خورشیدی به 
شهر ارتقاء یافت. شهر سندرک در شرق شهرستان میناب قرار 
گرفته  است و از لحاظ تقسیمات کشوری در حوزه شهرستان 
میناب قرار دارد که از شمال به منطقه هشتبندی از جنوب به 
شهرستان جاسک از شرق به شهرستان بشاگرد و از غرب به 
شهرستان میناب منتهی می گردد.بخش سندرک از قطب های 
اصلی کشاورزی و وجود منابع معدنی استان هرمزگان می باشد. 
سندرک دارای دهستان های »بنُ دَر«، »دَرپهَن« و »مرکزی« 

و »پوم« است.

مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان خبر داد

افزایش ۵0 درصدی وقوع آتش سوزی در مراتع هرمزگان 

تعطیلی خودجوش صنف طلا و جواهر بندرعباس 
برای مقابله با کرونا 

روستاهای »سندرک« محروم از »رسانه ملی« 

 گروه خبر // مدیر روابط عمومی دانشــگاه علوم پزشکی هرمزگان 
گفت: انتشار اطلاعات و اسامی مربوط به کادر درمان و بهداشتی مبتلا 

به کووید کار غیر اخلاقی است.
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ دکتر فاطمه نوروزیان با اشاره به انتشار اخباری 
با مضمون اسم و اطلاعات برخی از پزشکان و کادر درمانی مبتلا به کووید 

۱۹ در فضای مجازی گفت: تا زمانی که اجازه رســمی از فرد یا افراد بیمار 
نداشته باشیم حق انتشار آن را نداریم.دکتر نوروزیان افزود: در راستای انتشار 
اســامی موارد مثبت کادر درمانی توصیه های نادرست و خطرناکی به مردم 
شده بود؛ که این توصیه های غیر اصولی موجب به خطر افتادن سلامت افراد 
جامعه خواهد شد. وی بیان کرد: در این اخبار منتشره عنوان شده که پزشکان 

 به ویروس کرونا آلوده هســتند و افراد حتی اگر بیمار هستند از مراجعه به 
مطب ها خودداری کنند؛ ممکن است به دلیل همین توصیه های نادرست با 
توجه به داشتن علائم بیماری مراجعه نکنند و خدای ناکرده زمانی مراجعه 
کنند که به وضعیت خطرناکی رســیده باشــند و ممکن است به خاطر این 
مسئله جان خود را از دست دهند.دکتر نوروزیان با اشاره به اینکه پزشکان 

و پرستاران و کادر بهداشتی درمانی با توجه به موقعیت شغلی خود بیشتر از 
سایرین در معرض خطر ابتلا به کووید ۱۹ هستند؛ ابراز کرد: کادر بهداشتی و 
درمانی نیز همانند سایر بیماران در صورت مثبت شدن، دو هفته تا سه هفته 
قرنطینه را رعایت می کنند، و برای سلامتی خود و دیگران در محل خدمت 
حضور پیدا نمی کنند.مدیر روابط عمومی دانشــگاه تاکید کرد: بیماران در 
 صورت داشــتن علائم بیماری به مطب هایی که باز هستند، با خیال راحت
  و با رعایت پروتکل های بهداشــتی مراجعه کننــد؛ و هیچ وقت به دلیل 
حدس و گمانی که ممکن است پزشک مبتلا باشد، درمان خود را به تعویق 

نیندازند.

انتشار اطلاعات و اسامی پزشکان مبتلا به کرونا کار غیر اخلاقی است 

  برای خرید به بازار رفته بودم تا شاید با اندك پولی 
که از حقوقم برایم مانده بود بتوانم چیزی برای خودم 

بخرم.
   مشــغول تماشای ویترین مغازه ها بودم مانتویی چشمم 
را گرفت، قیمتش را نگاه کردم، مشــغول دو دو تا  چهارتا 
کردن بــودم که صدایی مرا از میان اعداد توی ذهنم بیرون 
کشید)خانم بیا خودتو وزن کن(.برگشتم تا ببینم صاحب صدا 
کیست؟ پسر بچه ای ترازو به دست به من خیره شده بود . 
به صورت معصومش نگاه کردم چشمانش منتظر حرکتی از 
سوی من بود .دوباره تکرار کرد) خانم بیا خودتو وزن کن(.
به وزنه ی توی دستش نگاه کردم)ممنون نمی خوام ،وزنم 
رو می دونم( .برگشتم تا به مسیرم ادامه بدهم اما ناامید نشد 
و باز به دنبالم آمد )خانم تورو خدا ،پول نمی خوام به جاش 
برام از این پوشه ها که برگه امتحانی داخلش می زارن بگیر، 
معلمم گفته همه باید فردا داشته باشن( حتی اسم آن پوشه را 
هم بلد نبود.دو دل بودم، دلم برایش می سوخت به سمتش 
برگشتم )لوازم التحریر این نزدیکیا بلدی؟منو ببر اونجا تا 
 برات بخرم( خوشــحال به راه افتــاد و من هم به دنبالش 
می رفتم .در طول مسیر چند بار پشیمان شدم اما باز ادامه 
دادم، به لوازم التحریر رســیدیم اما بســته بود .به هم نگاه 
کردیم، چشــمانش غمگین شد. کیف پولم را بیرون آوردم 
و مقدار پولی به او دادم که در مســیر خانه برای خودش 
بخرد.دوباره چشمانش خندید، لبخندی به او زدم، خواستم 
بروم که صدایم زد)خانم بیا حداقل خودتو وزن کن(خودم 
را وزن کردم دستی به ســرش کشیدم و از او خداحافظی 
کردم .از خیر خرید گذشتم، فکر نمی کردم دیگر پولم برای 
خرید آن مانتو کافی باشد .اما از این موضوع اصلا ناراحت 
نبودم یاد خنده های پســر بچه افتادم، در عوض وجدانم 
آســوده بود .ای کاش خنده هایت با تو بزرگ شود، شاید 
دنیا خجالت بکشد و یک شبه فقر را از سفره ات بردارد.در 
همه جای دنیا شاهد کودکانی هستیم که با سن کم، تنها یا 
در کنار خانواده هایشان کار می کنند .نیمی از این کودکان 
ترک تحصیل کرده اند و نیمی دیگر در کنار کار درس هم 
می خوانند.این ها کارگرانی هستند که به صورت مداوم و 
پایدار به خدمت گرفته می شــوند به صورتی که در بیشتر 
 اوقات از تجربه کودکی و بــازی با کودکان دیگر بی بهره 
می شوند و از زندگی مانند دیگر کودکان محروم می شوند. 
این کودکان، » کودکان کار« نام دارند.به زبان ساده کودک 
کار به کودکی گفته می شود که مشغول به فعالیتی باشد که 
برای سلامت فیزیکی، روانی، اجتماعی، اخلاقی و شخصیتی 

کودک مضر باشد و با تحصیل کودک تداخل داشته باشد. 
 بسیاری از  انســان ها به جای کمک به آنها بی تفاوت از 
 کنار شــان می گذرند، گویی اصلا وجود خارجی ندارند .

آن ها نیز جزئی از جامعه ما هســتند و باید بیشــترمورد 
 توجه قرار گیرند، بی توجهی به آن ها منجر به گســترش 
خلاف های خیابانی و افزایش معتادین می شــود چرا که 
بسیاری از این کودکان فرزند پدر و مادرهای معتاد هستند و 
اگر به آن ها رسیدگی نشود سر نوشت آنها نیز همچون مادر 
و پدرانشان می شود .بر  اساس قرارداد شماره ۱۳۸،سازمان 
بین المللی کار برای مشاغل مختلف حداقل سنی را تعیین 

کرده که اگر کودکی سنش پایین تر از این سن باشد کودک کار 
 در نظر گرفته می شود .بارها و بارها در خیابان ها شاهد این 
بوده ایم که  کودکان در وضعیت ظاهری نامناسب مشغول 
پاک کردن شیشه های ماشین یا فروختن گل و فال هستند. 
بارها کودکان با صاحب ماشین هایی که شیشه ی آن ها را 
تمیز کرده اند بحثشــان می شود یا باید به دنبال پولشان به 

دنبال ماشین بدوند .
     بســیاری از آن ها به صورت قاچاق انسان وارد ایران 
 شــده اند و زیر نظر کسی کار می کنند و تعدادی از آن ها 
بچه های مادران و پدران فقیر و معتادی هستند که نسبت به 

آن ها بی اعتنا هستند و این کودکان باید برای ادامه ی زندگی 
خود، خواهر و برادران کوچکتر یا حتی پدر و مادرشــان 
 کار کنند که در بیشــتر مواقع مــورد ظلم قرار می گیرند .

این کودکان ممکن است در شغل های مختلف مورد استفاده 
قرار بگیرند ماننــد کار در کارخانه ، معدن، تکدی گری، 
دســت فروشی،کشاورزی، کمک به کســب و کار والدین 

است.
   بر اســاس آمار سازمان جهانی کار سالانه ۲۵۰ میلیون 
 کــودک از ۵ تا ۱۴ ســاله در جهــان از کودکی محروم 
می شــوند. طبق این آمــار ۱۲۰ میلیون نفــر آنها وارد 

 بازار کار شــده و به کار تمام وقت مشغول هستند که این 
آمار ها باعث تاسف است .قاچاق انسان از راه های عمده 
ی وارد کردن این کودکان است و به جز کارگری برده وار، 
فــروش اعضای بدن کودکان از دیگر سرنوشــت کودکان 
قاچاق است.برخی از این کودکان و خانواده هایشان حتی 
از جای خواب مناســب برخوردار نیستند و در خیابان ها 

و پارک ها و... می خوابند.در باران ،ســرمای  زمستان ، 
تابستان گرم و آفتاب ســوزان این کودکان مجبور به کار 

هستند و در مقابل تغذیه مناسبی ندارند .
   باران همیشــه شاعرانه نیست از آنها که سقفشان آسمان 
است بپرســید، باران از دید کودک فقیر یعنی چکه کردن 
ســقف و زمســتان یعنی ناخن های کبود شده از سرما ... 
گاهی هم به آنها بیاندیشیم.متاسفانه بعضی ها هستند که بی 
غذا دو مــاه دوام می آورند، بی آب دو هفته، بی هوا چند 
دقیقه و اما بــی وجدان خیلی... گاهی باید دردت بیاید تا 
بفهمی درد چیست. بخشــنده بودن بیش از آن که توانایی 
مالی بخواهد قلب بزرگ می خواهد، قلب هایمان را بزرگ 
کنیم و این کودکان را بیشتر دریابیم تا شاید دیگرآن ها  با 
حسرت به علایقشان نگاه نکنند .عید من روزی است که 
زحمت یک سال دهقان، شام یک شب پادشاه نباشد .این 
گزارش تهیه شد تا نقشی هر چند کوچک در بر انگیختگی 
مردم و مسئولین امر نسبت به معضل بهره کشی از کودکان 
داشته باشد و امید است متممی مبنی بر استخدام کودکان در 

مشاغل سخت در قانون کار اضافه شود .

به بهانه 2۳ خرداد روز جهانی مبارزه با کار کودکان ؛

کودکان کار را  تنها نگذاریم
ای کاش خنده هایت با تو بزرگ شود، شاید دنیا خجالت بکشد و یك شبه فقر را از سفره ات بردارد
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بارها و بارها در خیابان ها شــاهد 
ایــن بــوده ایــم کــه  کــودکان در 
وضعیت ظاهری نامناسب مشغول 
پاک کردن شیشــه های ماشین  یا 

فروختن گل و فال هستند 
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سردبیر : سمیه هاشمی پور 
دارای ضریب کیفی 45 و رتبه ششم

 در میان روزنامه های منطقه ای کشور

 آتش از بین برنده مواد آلی خاک می باشد  
بجای آتش زدن پسماندهای کشاورزی آنها را دفن کنیم 

روابط عمومی اداره کل
منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان

هم استانی های عزیز ، کشاورزان و مرتعداران گرامی برای جلوگیری از آتش سوزی جنگل ها و مراتع یادمان باشد :

سرویس شهرستان//  فرماندار شهرســتان بشاگرد گفت: اعتبارات 
امسال بشاگرد در ۱۵ فصل توزیع شده است که ۷۷ درصد این اعتبارات 

برای رفع دو مشکل بزرگ آب و راه در نظر گرفته شده است. 
احمد محمودی اظهار داشــت: از مجموع اعتبارات اســتانی و متوازن سال 
جاری، ۵۵ میلیارد و ۵۵۰ میلیون تومان سهم بشاگرد است.وی افزود: از این 
میزان ۱۳ میلیارد و ۹۰۰ میلیون تومان آن اعتبارات اســتانی و نفت بوده که 
دو درصد نســبت به سال گذشته افزایش داشته است و این موضوع در حالی 
است که در مجموع اعتبارات استانی کاهش داشته است و شهرستان بشاگرد 
در رتبه سوم پس از شهرســتان های بندرعباس و میناب قرار دارد.فرماندار 
شهرستان بشاگرد ادامه داد: اعتبارات امسال در ۱۵ فصل توزیع شده است که 
 ۷۷ درصد این اعتبارات برای رفع دو مشــکل بزرگ آب و راه در نظر گرفته 
شــده اســت.به گزارش فــارس ،محمــودی در پایان گفــت: لازم به ذکر 
اســت که تاکنون از اعتبارات مصوب ســال گذشته شهرســتان ۶۰درصد 
 آن تخصیص داده شــده اســت کــه ۴درصــد از میانگین اســتان بالاتر

 است.

تخصیص اعتبارات »بشاگرد« 
بر پایه رفع مشکلات »آب« و »راه«

گروه خبر // رییس کل دادگستری هرمزگان 
از کشف ۳۰۰ کیلوگرم موادمخدر در شهرستان 

پارسیان خبر داد.
     به گزارش خبرنگار دریا ؛ علی صالحی رییس 
کل دادگستری اســتان هرمزگان اظهار داشت: در 
ادامه روند مبارزه با ســوداگران مرگ در استان ، 
مأموران انتظامــی از انتقال محموله مواد مخدر به 
وسیله یک دستگاه خودروی ســواری از طریق 
محور مواصلاتی بوچیر _پارسیان با خبر شدند و 
عملیاتی را برای توقیف محموله مورد نظر طراحی 
و اجــرا نمودند.صالحی تصریح کرد: با هماهنگی 
مقام قضایی، مأموران پلیس مبارزه با مواد مخدر، 
خودروی موردنظر را حین تردد شناســایی و پس 

از تعقیب و گریز ، ضمن توقیف آن ، در بازرســی 
بــه عمل آمده، ۳۰۰ کیلو گرم تریاک را که به طرز 
ماهرانه ای در این خودرو جاسازی شده بود، کشف 
کردند .وی خاطرنشان کرد: در جریان این عملیات، 
راننده خودرو دستگیر شد که با صدور قرار تأمین 
کیفری بازداشــت می باشد .رییس کل دادگستری 
استان هرمزگان در پایان تأکید کرد: دستگاه قضایی 
با توســل به اقدامات پیشگیرانه و برخورد قاطع و 
بدون اغماض، در مســیر مبــارزه بی امان با بلای 
خانمان سوز مواد مخدر از هیچ کوششی فروگذار 
نخواهد شــد و در راستای عمل به وظایف قانونی 

عرصه را بر سوداگران مرگ تنگ خواهد کرد.

رئیس کل دادگستری هرمزگان خبر داد

کشف ۳00 کیلوگرم موادمخدر در پارسیان
سعیده دبیری نژاد سرویس شهرستان // مدیر امور آب و فاضلاب شهرستان 

بستك از افزایش ظرفیت تولید آب مجتمع فرامرزان خبر داد.
    بــه گزارش خبرنگار دریا ، محمد علي پیرغیبی افــزود: در اجرای این طرح دو 
حلقه چاه شــامل چاه شماره ۲ مجتمع فرامرزان و چاه شماره ۲روستای کمشک که 
سال گذشته بر اثر سیل و سوختن الکتروموتور از مدار خارج شده بود، مجددا پس از 
بازسازی تجهیزات و خط انتقال وارد مدار تولید شد. همچنین با بازگشایی مسیر بین 
۲ایستگاه پمپاژ مجتمع فرامرزان، امکان افزایش ساعت کارکرد پمپاژ خط محرم فراهم 
شده است.به گفته وی، این اقدامات به منظور جبران بخشی از نیازهای آبی مشترکین 
مجتمع فرامرزان انجام شد که برای اجرای آنها ۹۰۰ میلیون ریال اعتبار هزینه شده است.

مدیر امور آب و فاضلاب شهرستان بستک تصریح کرد، با اجرای این طرح ۳ هزار و 
۷۰۰ مشترک با جمعیت حدود ۱۵ هزار نفر از مزایای آن بهره مند می شوند.پیرغیبی 
افزود: با توجه به محدودیت تأمین منابع آبي بستک و همزماني شدت گرماي هوا و 

شیوع ویروس کرونا، مصرف آب در این شهرستان افزایش چشم گیری داشته است.

مدیر امور آب و فاضلاب بستک:
ظرفیت تولید آب در فرامرزان بستك افزایش یافت


